
Referat – møde den 7. december 2011 
 
Træningstider næste sæson:  
Svømning: Der var bred enighed om at flytte onsdags svømningen til kl 20:30 
på Sønder Skole 
Søndags træningen er stadig OK. 
 
Desuden ønskede alle at der blev lavet en træningsturnus for fælles cykel- og 
løbetræning, hvor vi på skift skal stå for træningen.  
2 x cykling og 2 x løb i den nye sæson. Der udarbejdes en ugeplan og 
tilhørende turnusplan og telefonliste. 
 
Desuden var der flere som gerne ville cykle MTB om søndagen før svømningen 
– lad os se hvad det ender med og hvem der vil stå for det? 
 
Folk ser frem til x-træning næste sæson. Gert arrangere lige som sidst med 
nogle korte rundture. 
 
Træningsweekenden havde  ikke nogen interesse – der var generel tavshed. 
 
Flere var interesseret i en tur til Playitas, nogle var allerede tilmeldt. Mette var 
også i gang med at arrangere en tur til Club La Santa. 
 
Folk var generel interesseret i et træningsfordrag. Jeg har desuden talt med 
Chris Fisher som gerne vil komme med et indspark. Han kan også tilbyde 
træningsplanlægning mod betaling. 
 
Der blev også talt om at lave nogle generelle træningsplaner for nybegyndere 
på baggrund af en løbetest og cykel test (Sune). 
 
Nikolai var klar på at arrangere 1/10-del og evt 1/2 ironman til foråret. Og stå 
for markedsføringen. Der var enighed om at der skulle flere hjælpere til og 
mere styr på detaljerne :-) 
 
Der blev desuden talt om at stå med en stand til “open by neight” og til 
klubbens løbearrangementer.  
 
Ang klubtøj vil folk gerne at vi får en klubdragt, men jeg tror blot holder os til 
Fusion og cep eller noget lign. Dog kan det være at vi skal have noget 
træningstøj eller en overtrækstrøje/dragt. Om kan bruges til stævner før og 
efter løbet? 
 
Der blev også talt om at skaffe sponsorer som støtte. 
 
Vi præsenterede også muligheden for “bikefit” hos Chris Fisher og Viborg 
Cykelspecialist. 
 
 



nyt Tri udvalg bestående at Michael,Torben,Allan og Nikolaj. 
 


